
Referat fra bestyrelsesmøde d. 19.2.2024 
Meddelelser fra ledelse og formand: 
 

• personale. Orientering omkring ansættelser, sygefravær  
o Fuldtidsvoksen til 6 børn i børnehaven – normeringen er næsten nået  
o David ansat på deltid i sabatår  
o Bibeholde ansættelser fra sidste år  
o Mia i køkkenet, der er køkkenuddannet – har medarbejdertimer om 

eftermiddagen for at få flere timer  
o Jytte er tilkalder vikar  
o Pernille starter op på fuld tid igen d. 20/2 og linea starter på deltid 

• introduktion til nye bestyrelsesmedlemmer v/Anette  
• Orientering fra formanden  

 
Politiske- og forvaltnings temaer: 
 

• Tilsyn:  
o tilsyn mandag – tilstandsrapport ligger på hjemmeside til dem der gerne vil 

læse den.  
o Tilsyn kommer om 2 år igen – fantastisk børnesyn, god relation til børnene, god 

til at håndtere børnene, ingen skældud og løftede pegefingre – indretning 
skaber problemer for dette. Følgende kan gøres: skabe små rum i de store rum,  

o Ledelse følger op på tilsyn der har været 
o Mere leg, færre aktiviteter – forholdet mellem de 2 skal udlignes mere  

• Sprog og læs orientering:  
o Sprogvurdering én gang årligt – laves til rapport, hvor børnehaven kan se hvor 

vi ligger på landsplansgennemsnit og hvilke områder man skal have fokus på – 
svinger meget fra år til år. 

o Fokus på de 2 sprogede  
• Høringsbrev tildeling skoler: 

 
Budget og regnskab: 
 

• Ikke alle udgifter til den nye legeplads er med på 2023 budget og kommer først med i 
budgettet 2024 – overskuddet i år er derfor højere end det reelt er/har været 

• Hybridgræs skal ligges flere steder på legepladsen som faldunderlag – bl.a. på 
jordhøjen som mangler græs 

• I uge 10 kommer der væghængte klapborde så rummet bliver mere multifunktionelt til 
leg og spisning  

• Pris for maling af hele tumlegården er 94.000 kr.  
 
Personalets ønsker og kommentarer:  
 
 
Legepladsen og øvrige læringsmiljøer i huset: 
 



• Legpladsen stod færdigt midt januar  
•   

 
Orientering om og drøftelse af pædagogiske tiltag  
 

• Kostpolitik:  
o Fokus på mængde og forskellige valgmuligheder i madpakken – for nogle af 

børnene kan for mange forskellige valgmuligheder virke overvældende for det 
enkelte barn  

o Fødselsdage: Der behøver ikke serveres mange forskellige slags sukkerholdige 
ting og gerne fokus på mængdebegrænsning  

o Drøftet kost politik og revideret punkterne ud fra madro principper af Anne 
Elsøe  

• Tydelig læringsmiljø  
 
Arrangementer/møder:  
 

• Aktivitetsdag torsdag d. 23 maj 
• Generalforsamling d. 29 oktober  
• Arbejdsdag d. 30 August  

 
Hvad er forældrene optaget af? 
 

• Ikke noget aktuelt  
 
Eventuelt:  
 

• Vedtægtsændring omkring at rykke generalforsamling frem til afholdelse efter 
sommerferien  

• Frokostordning  
• Besøg af sundhedsplejerske åøp+*omkring madro  


